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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over de
berichten dat collegezalen overvol
zijn door toestroom van nieuwe
studenten. (Ingezonden 4 september
2009)

1
Bent u bekend met de berichten over
studenten die toegang tot de
collegezaal wordt geweigerd omdat
deze overvol zit?1

2
Heeft u signalen ontvangen dat deze
problemen zich ook op andere
universiteiten en hogescholen
voordoen?

3
Wat gaat u doen om te voorkomen
dat door de enorme toename in het
aantal studenten dit jaar, de kwaliteit
van het onderwijs afneemt?2

4
Welk deel van de toename van het
aantal studenten aan universiteiten
en hogescholen schrijft u toe aan de
economische crisis?

5
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat universiteiten en hogescholen in
staat zijn de verwachte groei van het
aantal studenten op de langere

termijn op te vangen zonder dat dit
ten koste gaat van de kwaliteit van
ons hoger onderwijs?

1 Parool, 1 september 2009: «Inschikken en
doorschuiven bij de UvA»
De Pers, 2 september 2009: «Voor UvA-student
geen plek meer».
2 Financieel Dagblad, 17 augustus 2009:
«Aantal aanmeldingen nieuwe studenten met
een kwart gestegen».

Antwoord

Antwoord van minister Plasterk
(Onderwijs, Cultuur en Wetenschap)
(ontvangen 18 september 2009)

1
Ja, en ik heb hierover contact
opgenomen met het bestuur van de
UvA. Die heeft mij verzekerd dat alle
studenten linksom of rechtsom hun
colleges krijgen, en dat binnen enkele
weken alle colleges volgens schema
gegeven zullen worden.

2
Ja, ook andere universiteiten en
hogescholen worden geconfronteerd
met de problematiek van een grotere
instroom dan verwacht. In de regel
vinden de instellingen creatieve
oplossingen zoals het regelen van
extra collegezalen en het geven van
dubbele werkcolleges.

3
Bij Voorjaarsnota 2010 besluit het
kabinet conform de gebruikelijke

systematiek of instellingen meer geld
in 2010 krijgen als er meer studenten
zijn. Zo kunnen de universiteiten en
hogescholen rekening houden met in
totaal toegenomen
onderwijsuitgaven en kan de kwaliteit
op peil blijven. Bovendien ontvangen
de instellingen al dit jaar inkomsten
uit collegegelden.
Verder wil ik benadrukken dat dit
kabinet extra, structurele middelen
ter hoogte van € 190 miljoen inzet
voor de verhoging van de kwaliteit
van het hoger onderwijs. Deze
investeringen hebben betrekking op
verhoging van het studiesucces,
excellentie en kwaliteitsverbetering
van het hoger onderwijs.

4
Op dit moment is nog geen uitspraak
te doen over de daadwerkelijke
toename van het aantal studenten bij
de instellingen. De cijfers die door
Studielink gepubliceerd zijn, gaan
over de aanmelding van studenten
voor een opleiding. Hiermee maakt
de student zijn interesse kenbaar. Met
de daadwerkelijke inschrijving schrijft
de student zich in bij een opleiding.
Niet elke student die zich aanmeldt,
schrijft zich ook daadwerkelijk in. De
inschrijvingen lopen nog door tot
1 oktober. Het totale definitieve aantal
is niet eerder dan 1 december bekend
bij de Informatie Beheer Groep.
Eerder kan geen uitspraak gedaan
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worden over de werkelijke stijging
van de studentenaantallen en de
mogelijke oorzaken.
Ik zal dit daarom laten onderzoeken
en uw Kamer naar verwachting begin
2010 over de resultaten informeren.

5
Zie hiervoor het antwoord op vraag 3.
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